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Een hotel is niet om in te wonen 

De raad van de gemeente Zwolle in vergadering bijeen op maandag 8 juli 2018 en besprekend de 
Horecavisie 2019-2023; 

Overwegende dat: 
• De komende 5 jaar circa 200 extra hotelkamers kunnen worden gerealiseerd; 
• Daarbij de mogelijkheid van een 'studentenhotel' specifiek wordt benoemd; 
• In verschillende steden het bedrijf "The Student Hotel" in opspraak is geraakt omdat er 

feitelijk geen sprake is van een hotel, maar van permanente studentenhuisvesting met 
ondermijning van het huurrecht, uitbuiting van (intemationale)studenten en woekerwinsten 

d . 1 voor e eigenaars; 

Van mening dat: 
• Hotels bedoeld zijn voor kortstondig verblijf en niet voor permanente bewoning; 
• Nieuwe concepten als een 'studentenhotel' niet mogen leiden tot ondermijning van de 

rechten van huurders; 

Roept het college op: Er zorg voor te dragen dat de uitbreiding van het aantal hotelkamers in 
Zwolle en de inzet op nieuwe concepten zoals een studentenhotel, niet leiden tot ondermijning van 
het huurrecht en waar nodig aanvullende eisen of instrumentarium in te zetten om dit zeker te 
stellen. 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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https://www.dub.uu.nl/nl/achtergrond/studentenhotel-wil-weer-naar-utrecht-belangenbehartigers-studenten-niet-blij 


